

Title (en)

Method to apply rectangular plates to a façade, and a clamp with hooks to be used with this method.

Title (de)

Verfahren zum Verlegen von rechteckigen Platten auf einer Fassade sowie Klammer mit Haken zur Durchführung dieses Verfahrens.

Title (fr)

Procédé pour la pose de dalles rectangulaires sur une façade ainsi que crochet à griffe permettant la mise en oeuvre de ce procédé.

Publication

**EP 0288326 A1 19881026 (FR)**

Application

**EP 88400178 A 19880127**

Priority

FR 8705606 A 19870421

Abstract (en)

Method wherein a support framework, consisting of vertical beams (3) arranged at a predetermined distance apart, is fixed to the load-bearing structure (2) and then the plates (1) are applied directly to this framework, without using battens, by means of clamps with hooks (7) fixed to the beams and capable of retaining the plates (1) by their horizontal sides or edges at their corners and, if required, at their central parts. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé pour la pose de dalles rectangulaires (1) sur une façade ainsi qu'un crochet à griffes (7) permettant la mise en oeuvre de ce procédé. Procédé caractérisé en ce que l'on fixe sur la structure porteuse (2) une ossature support constituée par des chevrons verticaux (3) disposés à une distance prédéterminée les uns des autres, puis on pose directement les dalles (1) sur cette ossature, sans utiliser de liteaux par l'intermédiaire de crochets à griffes (7) fixés aux chevrons et susceptibles de maintenir les dalles (1) par leurs côtés horizontaux ou rives au niveau de leurs angles et le cas échéant de leur partie centrale.

IPC 1-7

**E04F 13/08**

IPC 8 full level

**E04F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04F 13/0821** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3015255 A1 19811022 - GRUENZWEIG & HARTMANN MONTAGE [DE]
- [X] GB 502033 A 19390309 - HONEYWILL & STEIN LTD, et al
- [X] GB 1055029 A 19670111 - MATTHEW FORKIN, et al
- [Y] US 2066006 A 19361229 - KELLOGG GEORGE D
- [Y] FR 1284650 A 19620216
- [Y] US 2226368 A 19401224 - BURSON HARRY H
- [A] US 3507082 A 19700421 - HEIRICH WILLIAM C
- [A] US 3237360 A 19660301 - MILLS THOMAS W

Cited by

GB2566254A; EP0544593A1; FR2684418A1; EP0657601A1; FR2713689A1; AT515684A4; AT515684B1; WO9424388A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0288326 A1 19881026**; FR 2614339 A1 19881028; FR 2614339 B1 19920904

DOCDB simple family (application)

**EP 88400178 A 19880127**; FR 8705606 A 19870421